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Przed wyborami samorządowymi odtrąbiono wielki sukces – otwarcie 

zabetonowanego placu przed Dworcem PKP, Placu Piastów i skrzyżowania                                               

ul. Zwycięstwa/Bohaterów Getta Warszawskiego. 

Zajmę się skrzyżowaniem. 

A konkretnie przejściami dla pieszych. 

Na kostkę granitową nałożono masę chemoutwardzalną, która po krótkim czasie 

odpadła. Ale panująca ówczesna władza wpadła na pomysł pomalowania 

jeszcze przed wyborami w/w przejść farbą, która dotrzymała do wyborów i 

również została wytarta przez przejeżdżające samochody. 

Pieniądze zostały wydane i co mamy dzisiaj. 

Proszę spojrzeć na zdjęcia. 

Oznakowania poziomego przejść praktycznie nie ma. 

Inwestycja jest objęta gwarancją. 

Dlaczego przed wyborami dyrekcja ZDM nie reklamowała odpadającej masy? 

Dlaczego do dnia dzisiejszego dyrekcja ZDM nie reklamowała u wykonawcy 

prac tych usterek? 

Mogę nie wiedzieć, ale znając życie to reklamacji nie było. 

 

Uprzejmie poproszę o udzielenie odpowiedzi: 

- co zrobiła od zmiany władzy w Gliwicach dyrekcja ZDM w tym temacie? 

- gwarancja leci, wykonawca otrzymał wynagrodzenie i czy to koniec tematu? 

 

Zdjęcia w załączeniu. 

 

 

 

  

                                                                          Jan Pająk 

                                                                          Radny Rady Miasta Gliwice 
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